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Alessandro Florenzi, mimo występów na młodzieżowym Euro, pracował z

zespołem w Riscone od samego początku. Wychowanek Giallorossich

udzielił wywiadu dla Sky Sport, gdzie pytany był głównie o transfery.

 

Co myślisz o Maiconie?

- Jest zwycięzcą.

 

Strootman był niezbędnym zakupem?

- Absolutnie, poczułem go w walce w meczu półfinałowym przeciwko Holandii. Ma

świetną lewą nogę, wielką osobowość i charyzmę. Został kapitanem PSV już w 23

latach. Ma przed sobą naprawdę wielką przyszłość.

 

Jedvaj może pójść śladami Marquinhosa?

- Wszyscy mamy na to nadzieję.

 

Jakie wrażenie zrobił na tobie Rudi Garcia?

- Jest trenerem, który rozmawia dużo z piłkarzami i chce, żebyśmy grali dużo piłką.

Prosi o powagę, ale kiedy nadejdzie odpowiedni moment, to on pierwszy żartuje.

 

Sytuacja Osvaldo?

- Zawsze chciałbym mieć takiego gracza jak Osvaldo. Jest wielką osobą.

Oferty transferowe dla ciebie?

- Nie widzę powodu, abym miał takowe rozważać.

 

Cele sezonowe?
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- Spisać się lepiej w przyszłym sezonie po fatalnym sezonie, jak ostatni, gdzie tak

my jak i kibice bardzo cierpieliśmy.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               2 / 2

http://www.tcpdf.org

